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10. Tilläggsyrkande från SD angående Göteborgs Stads barnbokslut 2023 

Åtskilliga är de fall i Göteborg där vi läser om hur barn i Göteborg gör andra barn illa. Fenomenet 

där barn rånar barn, där barn misshandlar och förnedrar barn har ökat kraftigt. Vi har även barn i 

Göteborg som utpressas och tvingas delta i kriminella gärningar. För alla stadens barn som växer upp 

med drömmar och förhoppningar, måste det råda en nolltolerans mot rekrytering av barn in i 

kriminaliteten, grov mobbing och våld sinsemellan barn. Det är relevant och av vikt vid införandet av 

en barnrättsplan att dessa högst verkliga problem tas med i planen. 

En del barn har fått gå hela vägen från förskolan till slutet av grundskolan med endast en bråkdel 

lärare som behärskar svenska språket fullgott. Det är en utveckling Göteborg borde göra allt för att 

bromsa och i stället sätta språkkraven både för skolans personal och elever betydligt högre upp. 

 

17. Yttrande från SD angående Remiss från Kulturdepartementet - Betänkandet Ett starkt judiskt liv 

för framtida generationer – Nationell strategi för att stärka judiskt liv i Sverige 2025–2034 (SOU 

2024:3) 

På flertalet demonstrationer i Göteborg har det skanderats ”From the river to the sea – Palestine 

will be free”. Ett fritt Palestina, enligt Hamas, skulle innebära ett fullkomligt utplånat Israel. Något 

annat som har sjungits på gator och torg är ”Krossa Sionismen – leve Palestina”. Sionismen är den 

ideologi som för fram att judar behöver och har rätt till ett eget land. Att vilja krossa sionismen är ett 

konstaterande att man vill beröva judarna deras land. Det är knappast en hemlighet att just detta är 

terrororganisationens slutgiltiga lösning. Från Jordanfloden till Medelhavet, ett Palestina utan Israel, 

utan israeler och utan judar. Genom ett gigantiskt folkmord.  

 

Kommunister och andra vänsterextrema i Göteborg har slutit upp först i ledet med sina fanor under 

demonstrationerna mot Israel. Allt sedan Hamas den 7 oktober brutalt attackerade och mördade 

över 1200 civila israeler har världens gator fyllts av demonstrationer. Man har visat sin avsky. Men 

inte mot Hamas, det är inte mot terrorismen som man slutit upp. Det är mot terrorns offer, mot 

israelerna och mot judarna – som även kommunisterna har riktat sin avsky. Ett land bygger på 

lagstiftning och ordning. Ännu viktigare är ett samhälles ryggrad och moral. Vad som är acceptabelt 

och vad som är ohederligt. Antisemitism ska vi aldrig acceptera. Oavsett vilka fanor som vajar när 

hatet förs fram. Det är minst lika viktigt att kommunen tar sitt ansvar i att inte finansiera 

odemokratiska och rasistiska föreningar. Därför finner Sverigedemokraterna det orimligt att 

Socialnämnd Centrum i Göteborg delar ut över 1,2 miljoner i föreningsbidrag till studieförbundet 

Ibn Rushd, när deras kommunikatör öppet främjat Hamasdemonstranter på stadens gator och torg. 

 

 

 

 

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-05-15=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-05-15==/
https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-05-15=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-05-15==/
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19. Tilläggsyrkande från SD angående – Göteborgs Stads yttrande över remiss från 

Utbildningsdepartementet betänkande Uppföljning för utveckling – ett hållbart system för samlad 

kunskap om villkoren för barn och elever med funktionsnedsättning i förskola och skola (SOU 

2023:95) 

Över 40 procent av besökarna på vårdcentraler som är invandrartäta har D-vitaminbrist. Det visar 

mätningar som exempelvis personalen i Angered utanför Göteborg har gjort under flera års tid. 

 

I en brittisk studie av kusinäktenskap har det visat sig att risken för födelsedefekter är 200% större än 

hos barn födda av föräldrar som inte är nära besläktade. Äktenskapsinvandring till Sverige bidrar till 

ytterligare press på barn till invandrare från klankulturer att gifta sig med sina kusiner. Släkterna 

anammar klankulturen för att behålla egendomar och kontrollen över klanen.  

I Danmark upplyser hälsovårdsmyndigheten om att kusinäktenskap kan leda till att barnen blir 

handikappade. Man åberopar forskning som visar att risken för medfödda handikapp och sjukdomar 

är dubbelt så hög i kusinäktenskap och ännu högre om medfödda sjukdomar finns i familjen eller om 

ingifte förekommit i flera led dessförinnan. I Sverige är det fortfarande en tabubelagd fråga, 

omgärdad av rädsla.  

 

Genom att utforska och förstå dessa samband kan Göteborgs Stad och andra stora städer i Sverige 

med hög invandring, arbeta för att skapa en mer rättvis och stödjande miljö för alla barn, oavsett 

bakgrund. Det handlar om att säkerställa att alla barn ges lika möjligheter till en god hälsa och en 

trygg uppväxt. 

 

20. Tilläggsyrkande från SD angående – Remiss från Räddningstjänsten Storgöteborg - 

Handlingsprogram enligt LSO 2024 för Räddningstjänstförbundet Storgöteborg 

Göteborgs Stad bedömer att förslag till handlingsprogram enligt LSO 2024 för 

Räddningstjänstförbundet Storgöteborg är väl genomarbetat. Vi vill dock skicka med följande 

synpunkter:  

Åtgärder för att förstärka stadens infrastruktur med exempelvis pumpstationer, är avgörande för att 

minimera skadorna vid ett hällregn. Vid kraftiga regn kan avloppssystemet bli överbelastat och 

översvämmat, vilket kan leda till att avloppsvatten backar upp och läcker ut i omgivningen. Detta 

kan innebära att avloppsvatten förorenar dricksvattenkällor och riskerar att sprida sjukdomar och 

bakterier bland invånarna. Samtidigt kan översvämningar i stadens lågpunkter orsaka stora skador på 

fastigheter och infrastruktur. Vid översvämningar och avloppsproblem kan många offentliga 

toaletter bli otillgängliga eller stängas av för att undvika ytterligare spridning av föroreningar. Då 

många människor vid en naturkatastrof kan befinna sig på utstakade trygghetspunkter, där hygien- 

och sanitära förhållanden kan vara begränsade, kan detta utgöra en allvarlig hälsorisk för både 

individer och samhället som helhet. Med anledning av detta ser vi att stadens beredskapsplaner bör 

kompletteras för att mota dessa risker. Detta kan inkludera att mobilisera resurser för att rensa 

avloppssystem samt genomföra hälso- och säkerhetsinsatser för att skydda invånarna mot 

sjukdomar och andra risker. 
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21. Yttrande från SD angående - Remiss från Försvarsdepartementet - Delbetänkandet Nya regler 

om cybersäkerhet (SOU 2024:18) 

Sverigedemokraterna har vid upprepade tillfällen yrkat på att Intraservice i Göteborgs Stad bör införa 

en spärr gällande nedladdning av appen TikTok på stadens mobiltelefoner och surfplattor. Vi har även 

föreslagit att kommunen ska se över om det finns fler appar som bör begränsas av 

cybersäkerhetsperspektiv på stadens mobiltelefoner och surfplattor samt att förbud av dessa 

kommuniceras tydligt i Göteborgs Stads regler för IT-användare. 

  

22. Yrkande från SD angående – Översiktsplan för Göteborg – Planeringsstrategi 2024-2027 

Politiska beslut som fattas utan saklig konsekvensanalys kan leda till ödesdigra misstag som staden 

tvingas leva med i flera decennier. Varje åtgärd och plan som planeras måste följas av en 

konsekvensanalys för att Göteborg ska kunna fortsätta vara en hållbar stad. Genom åren har flera 

misstag begåtts, misstag som kostat stadens skattebetalare 100-tals miljoner i förgäveskostnader. 

Beslut påverkar stadens attraktivitet, både för de som bor här och för de som ska arbeta i staden eller 

besöka den som turist. Att fatta ogrundade beslut som försvårar för näringslivet, besöksnäringen 

eller för göteborgaren är både kortsiktigt och långsiktigt oförsvarbart. Vi yrkar därför på att ärendet 

återremitteras för att kompletteras med relevant och välunderbyggd analys.  

 

23. Yrkande från SD angående - Utdelning ur stiftelsen Renströmska fonden 2024  

Ingenstans i testamentet ger testatorn kommunfullmäktige uppdrag att helt tömma ut kapitalet i 

fonden och därigenom omöjliggöra fortsatt framtida utbetalningar. En utbetalning i en sådan 

omfattning att framtida utbetalningar kan riskeras skulle innebära en brist på respekt för en testators 

sista vilja och önskan. En sådan hantering skulle även riskera potentiella framtida testatorer att avstå 

att donera pengar till välgörande ändamål. Sverigedemokraterna yrkar på en mer återhållsam 

utdelningsnivå samt en utdelning till mottagare vilka ligger mer i linje med de i testamentet 

angivna bestämmelserna.  

 

25. Yrkande från SD angående - Utdelning ur stiftelsen Olof och Caroline Wijks fond 2024 

Sverigedemokraterna anser det positivt att föreslagen utdelning är något försiktigt med 

utdelningarna. Vi är dock kritiska till att en av de föreslagna utdelningarna strider mot 

bestämmelserna i testamentet vilket tydligt klargör att medel inte får ges till sådant som skall 

finansieras genom skattemedel. 

 

28. Yrkande från SD angående – Inriktning för uppdraget att förstärka arbetet mot antisemitism och 

islamofobi inom ramen för Levande historia.  

SD yrkar på att Socialnämnd Centrum omedelbart avslutar samarbetet med Ibn Rushd.  

Stadsledningskontoret ska finansiera satsningar och initiativ från berörda förvaltningar, bolag och 

civilsamhälle som bedöms stärka arbetet mot antisemitism och islamofobi. Det är minst lika viktigt 

att kommunen tar sitt ansvar i att inte finansiera odemokratiska och rasistiska föreningar. Det är 

direkt olämpligt att Ibn Rushds kommunikatör öppet främjar Hamasdemonstranter på stadens 

gator och torg. 



Sverigedemokraterna Göteborg - KS 2024-05-15  

30. Yrkande från SD och D angående - Göteborgs Stads handlingsplan för europeisk omvärlds- och 

intressebevakning 2024. 

Sverige har 21 EU-parlamentariker som representerar samtliga 8 riksdagspartier och vilka även har 

representation i Göteborgs kommunfullmäktige. Det torde vara en fullständigt naturlig del i 

parlamentarikernas dagliga arbete att som Sveriges representanter bevaka Sveriges intresse inom EU 

och som del i det frågor som är av intresse för Sveriges näst största stad.  

 

Sverigedemokraterna och Demokraterna har tidigare vid upprepade tillfällen yrkat på att Göteborgs 

skattebetalare inte ska betala miljontals kronor för att bekosta kommunala tjänstemän som, vid 

sidan av svenska EU-parlamentariker, ska bevaka Göteborg Stads intressen. Det ingår inte i svenska 

kommuners kärnverksamheter att driva ett kommunalt kontor för omvärldsbevakning och påverkan i 

Bryssel. Den obefintliga eller begränsade nyttan med verksamheten som vi ser gör att kostnaden för 

Göteborgs Stad för att driva verksamheten inte är försvarbar. Vi prioriterar hellre dessa resurser till 

välfärden. Sommaren 2024 är det val till Europaparlamentet. Väljarna har då möjligheten att rösta på 

partier och EU-kandidater som väljarna uppfattar på bästa sätt kommer arbeta för att bevaka 

Göteborgs intressen på EU-nivå. Sverigedemokraterna och Demokraterna yrkar på att GEO läggs ned 

snarast möjligt. 

 

33. Yttrande från SD angående – Motion av Nina Miskovsky (M), Rickard Eriksson (M) och Lena 

Olinder (M) om erbjudande av tidigt föräldraskapsstöd i alla stadsområden. 

För att kunna bekämpa hedersrelaterat våld och förtryck samt den eskalerande gängkriminaliteten i 

Göteborg, är det nödvändigt att i god tid utkräva ett föräldraansvar. Sverigedemokraterna har under 

flera års tid yrkat om detta när ärenden om hedersrelaterat våld och förtryck kommit upp, så även vid 

alla de ärenden som rör utsatta områden och gängkriminalitet. I varje debatt, under flera års tid har 

vi hävdat att insatser kan göras redan på mödravården och barnavårdscentraler med information 

till föräldragrupper. Idag sker förebyggande värdegrundsdialoger som tidigast i förskolan. 

Utan föräldraengagemang kommer staden aldrig lösa de stora migrationsrelaterade problemen. 

 

40. Yrkande från SD angående - Redovisning av antalet frånvarande elever, 10, 11 och 12 april 2024. 

Ramadan avslutades 9 april och den första dagen av den muslimska högtiden Id al-fitr, vilken firar att 

ramadan är slut, inföll således den 10 april i år. Det har i samband med detta rapporterats om att det 

bland annat i Malmö fanns skolor där upp till 90% av eleverna var frånvarande den aktuella dagen, 

detta trots gällande skolplikt. 

I Sverige råder skolplikt i grundskolan. Skolplikten gäller lika för alla skolbarn i grundskolan. Den 

svenska skolplikten är av naturliga skäl anpassad utifrån det svenska samhällets traditioner, lovdagar 

och högtider, Skolan tar inte kulturell hänsyn till, från svensk synvinkel, främmande kulturers olika 

högtidsdagar. Om så vore fallet, att alla länders och kulturers olika helgdagar skulle tas hänsyn till, 

skulle sannolikt hela skolsystemet rasa samman och kunskapsförmedlingen i skolan i praktiken 

närmast förhindras. Sverigedemokraterna yrkar på att grundskoleförvaltningen skall redovisa hur 

stort problemet med frånvaro var i Göteborg, hur många elever som var frånvarande de aktuella 

dagarna. 


